
 Zápis OsV č.: 4/2023 

OsV: Vnitřní Město 

Datum:   25.09.2023 v 17.30 h 

Přítomni: Jana Buřičová, Jan Bilý, Monika Seifertová, Ivo Šalátek.  Jana Špačková Lacinová, Věra 
Zadražilová, Kristýna Svobodová, 

Omluveni: Jan Štastný, Lubomíra Štastná, Tomáš Horák, Dana Horáková, Josef Dlouhý, Roman Sádlo, 
Tomáš Jursík, Jakub Obraz, Michal Gygal 

Neomluveni:  

Člen RM, ZM, 

hosté: 

Ing. Jiří Kukla 

Příští jednání: neurčeno 

 

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře: 

  
1     Shrnutí bodů/odpovědí Města KH k minulému zápisu 
2.    Návštěva Dagmar Ostřenské (vedoucí odboru školství a cestovního ruchu) 
3.    Umístění lavičky společnosti OLDstar 
4.    Parkování ve Vnitřním městě 
5.    Tříděný odpad/sběrná místa 

6.    Pečení pro seniory/Vánoce 2023 

7.    Různé/diskuze 

 

1.    Shrnutí bodů/odpovědí Města KH k minulému zápisu 
 
V zápisu č. 3/2023 byl v závěru zápisu vznesen dotaz na radu města k možnosti umístění odpadových 
košů na separovaný odpad v centru města. A dále, jaká je situace s kontejnery u Matky Boží, jak často 
se vyvážejí? 
Ing. Hladíková (technické oddělení) dne 19.9.2023 odpověděla k dotazu ohledně kontejnerů.  K 
možnosti umístění odpadových košů na separovaný odpad v centru města se Ing. Hladíková 
nevyjádřila. 
Osadní výbor žádá doplnit informaci, zda by bylo možné umístit koše na tříděný odpad v ulicích. 

Takzvané zavedení třídění pouličních košů. viz. https://www.ekokom.cz/s-tridenim-odpadu-v-
ulicich-pomohou-i-odpadkove-kose/# 
 
Dále OsV obdržel odpověď   Ing. Kasalové (odd. interního auditu), kdo určuje úkoly pro osadní výbory 
a kdo určuje, co se zařadí do jednání. Konkrétní odpověď, zda a jak se využily připomínky OsV Vnitřní 
město k bývalé knihovně a její přeměně na školku, zde nebyla řešena. OV je znám zákon 128/2000 
Sb. 
Zadaný úkol pro OV 
OV obdržel dne 12.6.2023 z odboru správy majetku email toho znění: „vzhledem k tomu, že nemá 

Osadní výbor Vnitřní město doposud oficiální stránky, dovoluji si tímto oslovit přímo Vás s informací, že odbor 
správy majetku obdržel úkol předložit na jednání rady města dne 14.6.2023 doporučující návrh do zastupitel-
stva města na zrušení usnesení č. Z/90/22 ze dne 10.5.2022 týkající se využití objektu bývalé městské kni-
hovny v ul. Husova, č.p. 145 pro potřeby Městského úřadu Kutná Hora. Druhá část návrhu na usnesení se 
týká schválení záměru využít budovu č.p. 145 v ul. Husova pro potřeby mateřské školy. Uvedené je předlo-
ženo na základě návrhu investičního plánu města, s nímž bude zastupitelstvo města seznámeno na pracov-
ním jednání. Případné Vaše připomínky budou zapracovány do materiálu, který budeme předkládat zastupitel-
stvu města dne 15.6.2023 (jednání zastupitelstva se bude konat dne 27.6.2023).“ 
 

 OV odpověď vypracoval, ale ta nebyla zastupitelům předložena. OV zajímá, kdo určil tento 
konkrétní úkol úkol pro OV (tajemník/vedení města), kdo rozhodl v tomto konkrétním případě, že 

https://www.ekokom.cz/s-tridenim-odpadu-v-ulicich-pomohou-i-odpadkove-kose/
https://www.ekokom.cz/s-tridenim-odpadu-v-ulicich-pomohou-i-odpadkove-kose/


materiál, který zaslal OV nebude předložen ZM.  
  
Paní Kapišáková (technické oddělení) zaslala odpověď  k pozemku v Roháčově ulici, k jeho údržbě.  

  
V minulém zápisu bylo konstatováno, že OsV podporuje příspěvek na akci Zažít město jinak z fondu 
starosty na komunitní činnost. Spolek Kutnopolis obdržel od předsedkyně příspěvek na sousedskou 
snídaní 3000 Kč.Doklad bude zaslán k vyúčtování dle pravidel. 
 
2. Paní D. Ostřanská byla pozvána na jednání OV, omluvila z jednání z pracovních důvodů. Bude 
pozvána na další plánované jednání. 
 
3.    Umístění lavičky společnosti OLDstar 
Jedním z řešených bodů měla být žádost firmy OLDstars, Praha10, o pronájem pozemku o výměře 
2m ² pro umístění umělecky zpracované lavičky do veřejného prostoru u Vlašského dvora, proti 
kostelu Sv Jakuba. Pronájem by měl být na dobu 5 let. Protože podoba lavičky není doposud známá, 
OsV nezaujal jednoznačné stanovisko. Z důvodu neznáme podoby uměleckého díla se jeví doba 
pronájmu 5 let jako příliš dlouhá.. 
Po schůzce OV kontaktovala paní Zahradníková OV, bude pozvána na další jednání. 
 
 
4.    Parkování ve Vnitřním městě 
Ing. Kukla seznámil přítomné, že dokumentace na parkoviště v Uhelné ulici je již zadána, plánovaný 
termín dokončení leden 2024.  Byla vznesena připomínka, jaké bude v dokumentaci řešení „ostrého 
rohu“ pro vjezd/výjezd parkoviště v Uhelné. 
 
Jak bylo již zmíněno za zasedání OsV dne 12.9.2022: je potřeba při úpravě plochy při budování 
parkoviště v Uhelné, vzít v potaz stávající zúžení v ulici Sokolské (proti potravinám), stačí mírné 
rozšíření vozovky ve "špičce." 
 
Dále pan Kukla informoval, že pan L. Šorčík pracuje na systému parkování pro město a na systému 
parkování pro turistické autobusy. Provozovatelé autobusů by měli platit za vjezd do města, kde vyloží 
turisty a odjedou na vyhrazené parkoviště např. na autobusovém nádraží, nebo na parkoviště v Sedlci. 
Řešení by mělo být k dispozici pro příští turistickou sezónu. 
Dále by měla by být vyřešena otázka parkování obytných aut. K rozšíření parkování na Valech/ využití 
příkopu zaujali negativní stanovisko památkáři. Uvažuje se o možnosti parkování v ulici Ku Ptáku. 
 
Dalším námětem bylo snížení rychlosti vozidel v Tylově ulici z důvodu bezpečnosti silničního provozu 
a především chodců a potřeba umístění zrcadla na rohu ulici Tylovy a Havířské z důvodu přehlednosti 
při vyjíždění vozidel z Havířské ulice. Možným řešením by byl zpomalovací práh. Chybí zde přechody 
pro chodce. (přechází tam také děti do Sokola) 
Z plánovaných akcí Ing. Kukla dále zmínil opravy v ulici Mezibranské a Sedlecké. Nyní zde pracuje 
VHS Maleč, na výměně kanalizace, dílo mělo být hotovo do 30.6.2023, prodloužena realizace do 
30.9.2023. 
Obě ulice jsou v neutěšeném stavu.  OV má otázku, kdy bude dílo ze strany VHS ukončeno? 
OV se ptal, jak to vypadá s opravou domu u tří pávů. Pan Kukla informoval, že Město má zájem o 
opravu domu U Tří pávů, upřednostňuje, aby dům zůstal městu. 
Plánují se opravy v ulici Žižkova brána, nové veřejné osvětlení v centru.  
Město dostalo nabídku na koupi objektu bývalé vojenské správy zatím o koupi neuvažuje. 
 
6.    Pečení pro seniory/Vánoce 2023 

V minulých letech osamělé seniory (klienty pečovatelské služby, léčebny dlouhodobě nemocných a 

klienty paliativní péče v Kutné Hoře) potěšily balíčky, které zakoupil OV + cukroví, které pekli nejen 

členové OV, ale zapojila se široká veřejnost. Do akce se zapojily dále školy a školky, které vyráběly 

pro seniory přání.  předány. Letos OV Vnitřní město uvažuje o podobné akci. K výrob cukroví či 



drobných vánočních dárků by mohla být komunitní činnost podpořena z minigrantů pro Kutnohorsko, 

téma Komunitní role školy Nadačního fondu Eduzměna. Jana Buřičová, Monika Březinová a Kristýna 

Svobodová připraví koncept pro letošní rok, který příště představí ostatním členům OV. 

 

7.    Různé/diskuze 

Před pěkně opravenou knihovnou Na Námětí se nacházejí trubky a trám, který kazí celkový 

dojem z upraveného okolí. 

 

 

 
 
 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM: 
  
Osadní výbor žádá Radu města, aby se vyjádřila: 

1- K možnosti umístění pouličních odpadových košů na separovaný odpad v centru města.  
 viz. https://www.ekokom.cz/s-tridenim-odpadu-v-ulicich-pomohou-i-odpadkove-kose/# 

2-  Kdo rozhodl, že vyjádření OV k otázce bývalé městské knihovny ze dne 12.6.2023 nebude 
součástí materiálu pro ZM. Jedná se nám o tento konkrétní úkol, který je popsaný výše 
v zápisu. 

3-  Byl součástí týmu, který vypracoval zadání pro přípravu zadávacích podmínek, požadavků, 

pro zadání veřejné zakázky na herní prvky v parku pod Vlašským dvorem také architekt On-

dřej Kubík, který je autorem podoby obnovy parku. Pokud ne, z jakého důvodu? 

4-  Kdy bude dokončena oprava kanalizace v ulici v ulici Mezibranské a Sedlecké společností 

VHS Kutná Hora. 

5-  Připomínka k dokumentaci parkoviště v Uhelné, stačí mírné rozšíření vozovky ve "špičce." 
(přiložen plánek) 

6-  Bezpečnost v Tylově ulici a umístění zrcadla na rohu ulici Tylovy a Havířské z důvodu 
přehlednosti při vyjíždění vozidel z Havířské ulice 

Zápis zapsal/ověřil: Jana Špačková Lacinová/Jana Buřičová 
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